
Zápisnica č. 2/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 25. 1. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Ján 
Lešinský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Rozpočet a personálne zabezpečenie ICV STU na rok 2010 (pror. Kalužný, doc. 

Lešinský) 
2. Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 2009 (pror. Petráš) 
3. Zahraničné pracovné cesty za rok 2009 (pror. Petráš) 
4. Internetová stránka STU/modul „Anketa“ (pror. Petráš) 
5. Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ (pror Janíček) 
6. Štatút komisií BOZP na STU (pror. Finka) 
7. Aktuálny stav prípravy projektov k 8.2.2010 (pror. Redhammer) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Rozpočet a personálne zabezpečenie ICV STU na rok 2010 (pror. Kalužný, doc. 

Lešinský) 
2) Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 2009 (pror. Petráš) 
3) Internetová stránka STU/modul „Anketa“ (pror. Petráš) 
4) Návrh NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
5) Divadelné predstavenie ku dňu učiteľov (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/21/2009 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o rokovaní SRK, ktorá vznikla nanovo v zmysle zákona. Bol prijatý štatút. 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o stretnutí so zástupcami firmy ENEL na rektoráte STU dňa 22.1.2010. Zúčastnili 
sa ho zástupcovia iba z 2 fakúlt STU. 
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Prorektor Redhammer: 
− Informoval o účasti na oslavách 100. výročia založenia Univerzity Wroclaw. 
− Informoval o účasti na prerokovaní plánu rozvoja hl. mesta Bratislava. 
− Informoval o účasti na stretnutí ohľadom vytvorenia Národného systému pre 

technologický transfer na Slovensku. Malo by to zastrešovať CVTI. 
 
Prorektor Petráš: 
− V zastúpení rektora STU sa zúčastnil slávnosti premenovania technickej univerzity 

v Budapešti 
− informoval o rokovaní s profesorom čínskeho jazyka, ktorý prišiel do Konfuciovho 

inštitútu 
 
 
K bodu 1 Rozpočet a personálne zabezpečenie ICV STU na rok 2010 

(pror. Kalužný, doc. Lešinský) 
  
Pror. Kalužný: Uviedol tento bod rokovania a riaditeľ ICV STU Lešinský podrobne 

prezentoval predložený písomný materiál. Je akreditovaný na 5 rokov 
program Automotive MBA, robíme ho v spolupráci v TU Viedeň. V rámci 
ICV je trénovaných cca 1000 osôb. Informoval o ďalších aktivitách a 
projektoch, ktoré má ICV ako aj o plánovaných príjmoch a výdavkoch 
jednotlivých súčastí ICV na rok 2010. Pri všetkej snahe rozpočet ICV na rok 
2010 skončí pravdepodobne ešte v záporných číslach. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Požiadala o vyjasnenie, ktoré činnosti ICV budú hradené z vlastných 
príjmov a ktoré z dotácie. V tabuľkách predloženého materiálu nie sú 
odvody zamestnancov. 

Pror. Petráš: Zaujímal sa o to, ktoré zložky ICV STU sú zo svojej činnosti záporné 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Je potrebné rozlišovať podnikateľskú a verejnoprospešnú činnosť ICV STU. 
Napr. Univerzita tretieho veku a kurzy pedagogiky pre mladých učiteľov 
STU nie sú komerčnou činnosťou. Je potrebné zachytiť aj v písomnej 
podobe trendy vývoja ICV STU. 

Pror. Janíček: Pre inštitút francúzskeho jazyka je vhodný kontakt s novým pracovníkom 
veľvyslanectva Francúzska v Bratislave. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie Správu o rozpočte a personálnom zabezpečení ICV STU na 
rok 2010. 
 
Úloha V-STU č. 1/2/2010  
Rektor STU ukladá riaditeľovi ICV STU dopracovať predložený rozpočet ICV STU na rok 
2010 tak, aby boli v ňom jasne oddelené aktivity PČ a z rozpočtu STU. 
Z: Riaditeľ ICV Lešinský 
T: 15. 2. 2010 
 
Úloha V-STU č. 2/2/2010  
Rektor STU ukladá riaditeľovi ICV STU zachovať trend vývoja v ICV STU tak, aby bolo 
naplnené uznesenie AS STU o samofinancovaní ICV. 
Z: Riaditeľ ICV Lešinský 
T: 30. 5. 2010 
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K bodu 2 Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 2009  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál o naplnení edičného plánu na rok 2009, ktorý 

chápe ako situačnú správu. Materiál obsahuje výšku dotácie na vydávanie 
študijnej literatúry po jednotlivých fakultách a sledovaných položkách. 
Obsahuje aj výnosy z predaja vydanej produkcie. Z konkrétnych údajov 
vidieť veľké rozdiely medzi fakultami.  

Predseda AS 
STU Žalman: 

Je potrebné zrejme prehodnotiť vydavateľskú politiku. Do akej miery je to 
fakultná záležitosť. Ak si fakulta neplní edičnú činnosť, treba prijať aj 
sankcie. 

Pror. 
Redhammer: 

Fakulty neplniace si edičný plán už vlastne sankcionované sú určitým 
spôsobom cez pridelenú dotáciu, pretože vydanie kníh a učebníc sa vo 
výkonoch dosť vysoko hodnotí. Ak nie sú vydané, dotácia je menšia. 

Rektor Báleš: Treba v tejto súvislosti pamätať aj na to, že uchádzači o inaguráciu nutne 
potrebujú monografiu resp. vysokoškolskú učebnicu. 

Pror. Kalužný: Je zaujímavé, že na fakultách pri tvorbe edičného plánu je boj o to, ktoré 
položky sa do plánu dostanú. A potom sa edičný plán neplní! 

 
Stanovisko V-STU č. 2/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 
za rok 2009. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/2/2010 
Vedenie STU prijalo uznesenie, že v novom Edičnom pláne bude zohľadnené opakované 
neplnenie – nedodanie titulu z rokov predchádzajúcich. 
 
 
K bodu 3 Zahraničné pracovné cesty za rok 2009 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Ústne informoval o pracovných cestách za rok 2009 do zahraničia. Jedná sa 

o ich rekapituláciu, rozpočet na cestovné nebol prekročený. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/2/2010 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o zahraničných pracovných cestách v roku 2009. 
 
 
 
K bodu 4 Internetová stránka STU/modul „Anketa“ (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný návrh na vytvorenie modulu „Anketa“ na internetovej 

stránke STU. Účelom je získavať informácie a postoje od akademickej obce 
STU na určité akcie resp. problematiku. Bude to len vnútrouniverzitná 
záležitosť. 

Rektor Báleš: Každá zverejnená anketa musí byť predtým schválená na rokovaní vedenia 
STU. Potom môže byť uverejnená na web stránke STU a bude prístupná len 
akademickej obci STU. 
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Uznesenie V-STU č. 2/2/2010 
Vedenie STU súhlasí s vytvorením modulu „Anketa“ na web stránke STU. Každá zverejnená 
anketa musí byť predtým schválená na rokovaní vedenia STU. Potom môže byť uverejnená na 
web stránke STU a bude prístupná len akademickej obci STU. 
 
 
K bodu 5 Návrh na odsúhlasenie nájomnej zmluvy (pror Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný návrh na odsúhlasenie nájomnej zmluvy: 
 
NZ s nájomcom František Benkovič – bufet Gama, Mamateyova 12, Bratislava. Jedná sa o 
prenájom priestorov na SjF STU, Námestie slobody 17. Predmet nájmu je bufet a skladový 
priestor na prízemí a v suteréne budovy, bufet celkom o výmere 59,06 m2 a skladový priestor 
celkom 37,78 m2. Účel – reštauračné a obchodné služby. Doba nájmu od 1.1.2010 do 
31.12.2013.  
 

Uznesenie V-STU č. 3/2/2010 
Vedenie STU súhlasí s návrhom nájomnej zmluvy tak ako bol predložený. 
 
 
Bod 6: Štatút komisií BOZP na STU rektor na návrh prorektora Finku stiahol z programu 
rokovania vedenia STU. 
 
 
K bodu 7 Aktuálny stav prípravy projektov k 8.2.2010 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil zoznam projektových zámerov na výzvu končiacu 8.2.2010. Už sa 
uskutočnilo 1. stretnutie záujemcov o podanie projektu a zajtra bude druhé 
stretnutie. Množia sa žiadosti o kompletné spracovanie projektu, mohlo by to 
robiť Výskumné centrum STU za vopred dohodnutú odmenu. 

Pror. Janíček: Externá organizácia, ktorá projekt pripravuje nie je zodpovedná za 
neoprávnené výdavky a neskôr je veľa dodatkov k projektovým zmluvám. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Potenciálnym záujemcom o projekt je potrebné jasne povedať, kedy STU 
spolufinancovanie dá a kedy nie. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/2/2010 
Vedenie STU sa uznieslo, že projekty ŠF môžu byť spolufinancované z fakultných 
mimodotačných zdrojov (napr. výnosy PČ a pod.), z darov od sponzorov a iných zdrojov, 
z centrálnych zdrojov STU. Spolufinancovanie z centrálnych zdrojov STU je možné len pre 
projekty realizované v rámci celouniverzitných pracovísk resp. so strategickým významom 
pre rozvoj univerzity. 
 
Uznesenie V-STU č. 5/2/2010 
Vedenie STU prijalo uznesenie, že pred podpisom Žiadosti o nenávratný finančný príspevok 
musí navrhovateľ projektu predložiť písomné prehlásenie o zabezpečení spolufinancovania 
a prefinancovania projektu z iných zdrojov. Prehlásenie okrem navrhovateľa projektu 
podpisuje aj dekan príslušnej fakulty. 
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K bodu 8  Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Ako sa bude postupovať pri administrovaní v akreditácii do budúcnosti. Kto 
z prorektorov to bude mať v referáte. 

 
2) Prorektor Petráš: 

V minulosti sa nám osvedčilo usporiadanie kultúrneho predstavenia ku dňu učiteľov, 
spojeného s odovzdávaním cien zaslúžilým pedagógogom STU. Predkladá písomný 
návrh na divadelné predstavenie v roku 2010. Predbežne je zabezpečená historická 
budova SND dňa 29.3.2010. 

 
3) Rektor Báleš: 

Požiadal o zmenu v pláne rokovaní vedenia STU. Ďalšie rokovanie nebude 8. ale 9. 
februára 2010 o 13:00 hodine. 

 
4) Prorektor Kalužný: 

− Predložil sumarizáciu ekonomického vyhodnotenia aktivít jednotlivých fakúlt STU 
v celoživotnom vzdelávaní 

− termín promócií PhD bude 21.6.2010 o 11:00 hodine v Aule D. Ilkoviča. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


